
Aan de politieke partijen van Boxtel, 

 

Onderwerp: sporthal  De Braken 

 

Geachte leden, 

 

Het nieuws, dat de gemeente Boxtel  sporthal De Braken niet langer nodig vindt, heeft zowel het 

bestuur als de leden van B.B.O.-volleybal  volledig verrast.   

B.B.O.-volleybal  is een volleybalcompetitie voor recreanten teams en bestaat al bijna 40 jaren. Op dit 

moment nemen ruim  400 actieve volleyballers  hieraan deel.  De competitie  wordt gehouden  op de 

dinsdagavond  tussen 19.30 en  23.30 uur.  

De aantrekkingskracht van B.B.O .-volleybal zit hem vooral in het feit, dat men bijna elke 

dinsdagavond een uur kan volleyen van midden augustus tot einde juni.  De saamhorigheid speelt 

een belangrijke rol.  Dit is te zien in de grote opkomst tijdens jaarvergaderingen en feestavonden. 

Verder is het prettig, dat er een goede bar aanwezig is om nog eens gezellig  als team bij elkaar te zijn 

en andere wedstrijden te bekijken. 

Wanneer we naar een van de twee sporthallen zouden  moeten verhuizen  vrezen wij als bestuur, dat 

dit het einde zal betekenen van onze competitie. Wij hebben 4 ruime velden nodig en niet alleen op 

het sportieve vlak ontmoet de Boxtelse gemeenschap elkaar op dinsdagavond, maar ook het sociale 

aspect speelt hierbij een grote rol. 

Wij pleiten daarom voor het behoud van sporthal De Braken. 

Het zou eeuwig zonde zijn als aan onze volleybalcompetitie een einde zou komen. 

 

Frits van Oers 

Namens het bestuur van B.B.O. -volleybal 


